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Enkel fråga till Kommunstyrelsens ordförande – Hur ska företagsklimatet 

kunna bli bättre? 

I förra veckan kom Stadsrevisionen med sin granskning av hur Borås Stads 

näringslivsarbete bedrivs. Vi moderater har länge påtalat att det saknas konkreta 

åtgärder och mål kring hur näringslivsarbetet ska förbättras. Därför är vi glada över 

att revisionen valt att granska just detta område.  

Slutsatserna i granskningsrapporten är dessvärre nedslående. Revisionens samlade 

bedömning är att kommunstyrelsens styrning och uppföljning av näringslivsarbetet 

inte är ändamålsenligt och att det inte går att uttala sig om hur väl arbetet utförs, 

eftersom analys och uppföljning saknas. 

I kommunfullmäktigedebatten om Budget 2019 föreslog Allianspartierna i Borås, 

Moderaterna och Kristdemokraterna, att indikatorn för näringslivsarbetet skulle 

förändras från en jämförelse med andra kommuner till en tydlig mätbar indikator.  

Den beslutade indikatorn lyder ”Borås Stad ska vara bäst av landets femton största 

kommuner när näringslivet betygssätter hur det är att driva företag i sin kommun.” 

Den skulle faktiskt kunna uppnås genom att andra kommuner presterar sämre, inte 

för att Borås Stad har förbättrat sitt arbete.  

I Kommunstyrelsens budget för 2019 saknas en beskrivning av vad Borås Stad ska 

göra för att nå målet för den indikator som Mitt-Socialdemokratiska styret tagit beslut 

om. Dessutom avvisades vårt förslag om hur målet skulle kunna nås.  

Med anledning av ovanstående ställer jag följande fråga: 

- Hur ska företagsklimatet kunna bli bättre när det saknas en tydlig plan för hur 

indikatorn ska nås? 
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